
Zápis č. 2023/5.ZO 
ze zasedání zastupitelstva obce Vyskytná nad Jihlavou 

dne 27.11.2023 

_________________________________________________________________________ 
23/5.1 Zahájení, prezence  

Přítomni: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana 
Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, 
Kamil Hrůza 
Omluveni: Jana Ottová, Vojtěch Šmergl, Tomáš Trněný-pozdní příchod, 
Neomluveni: Kamil Chudoba 
Hosté: Mgr.Baueršíma, manželé Cahovi 
Paní starostka jako předsedající zahájila jednání v 18:05 hodin, konstatovala, že 

zastupitelstvo je usnášeníschopné, přítomno je 11 zastupitelů.  

 

23/5.2 Jmenování zapisovatele 
Usnesení číslo 2023/5.2 ZO: zapisovatelem je určen Aleš Schwammenhöfer 
 
23/5.3 Volba ověřovatelů zápisu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že zákon 128/2000 Sb., o obcích (obecní 
zřízení) umožňuje navržení a zvolení ověřovatelů zápisu ze zasedání zastupitelstva i z řad 
přítomných hostů. Vzhledem k pozdějšímu příchodu hostů na jednání zastupitelstva 
předsedající navrhla za ověřovatele zastupitele Jiřího Šmergla a Pavla Pavlíka. 
Usnesení číslo 2023/5.3.ZO: Zastupitelstvo schvaluje za ověřovatele zápisu Jiřího Šmergla a 
Pavla Pavlíka. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jaromír Vacek, Aleš 
Schwammenhöfer, Václav Vacek, Kamil Hrůza 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: Pavel Pavlík, Jiří Šmergl 

Usnesení bylo přijato. 
 
23/5.4 Schválení a doplnění programu 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o programu zasedání a požádala zastupitele 
o návrhy na doplnění programu. Předsedající navrhla zařadit na program jednání Smlouvu 
o příspěvku na spolufinancování zapojení vrtů H1, H1A a HV1 a výstavbu úpravny vody od 
Obce B.Kámen. Schwammenhöfer navrhl doplnit bod schválení cen vodného a stočného na 
rok 2024.  
Žádný další návrh na doplnění programu nebyl z řad zastupitelů vznesen. 
Program jednání je následující: 
1)   Zahájení 
2)   Jmenování zapisovatele 
3)   Volba ověřovatelů zápisu 
4)   Schválení a doplnění programu 
5)   Zpráva z jednání Rady obce dne 27.9., 17.10., 2.11., 13.11.2023  
6)   Zpráva z jednání výborů 
7)   Zpráva z jednání komisí 
8)  Dodatek č.2 ke Smlouvě o dílo – rekonstrukce a přístavba objektu ZŠ ve Vyskytné nad 
Jihlavou 



9)   Schválení Smlouvy o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR DČOV Rounek 
10)  Kupní smlouva na pozemky p.č.123/57 a p.č. 123/58 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou 
11)  Kupní smlouva prodeje pozemků p.č.156/5 a p.č. 1587/29 k.ú. Štoky na doporučení LD 
Štoky 
12)  Obecně závazná vyhláška Místní poplatek za obecní systém odpadového hospodářství 
13)  Obecně závazná vyhláška Místní poplatek ze psů 
14)  Schválení zápisů do Kroniky Jiřín 2020-2022 
15)  Nařízení inventur 2023 
16)  Schválení plánu inventur 2023 
17)  Schválení Rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na rok 2024 
18)  Přípojky vody podle žádostí do 30.6.2023 
19)  Smlouva o bezúplatném převodu nádob na tříděný odpad MAS Třešť 
20)  Účast obce Vyskytná nad Jihlavou v elektronické aukci na poz. 28/6, 28/7 a st.pozemek 

35 k.ú. Rounek 
21)  Informace Obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou 
22)  Smlouva o finančním příspěvku s Obcí Bílý Kámen 
23)  Schválení cen vodného a stočného na rok 2024. 
24)  Diskuze zastupitelů 
25)  Diskuze hostů 
26)  Závěr 
Usnesení číslo 23/5.4.ZO: Zastupitelstvo schvaluje navržený program jednání. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
23/5.5 Zpráva z jednání rad obce 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele, že se rada obce sešla od posledního 
zastupitelstva dne 4.9.2023 celkem 4x a to 27.9., 17.10., 2.11., 13.11.2023. Následně 
informovala o projednaných bodech a požádala přítomné o vznesení dotazů a připomínek.  
  27.9.2023 
- Žádost o prodloužení záboru Nový Rounek 

- Žádost o pronájem části pozemku 1688-6 u p.č. 5/2 Vyskytná nad Jihlavou  

- Žádost o úpravu před vjezdem Vyskytná nad Jihlavou 

- Překládka kabelu Cetin na vodárně ve Vyskytné nad Jihlavou 

- Rozpočtové opatření č.4/2023 

- Schválení ukončení nájemní smlouvy 
  17.10.2023  
- Výběr z nabídek na koupi vybavení šaten školy 
- Schválení Smlouvy č. 119120002 o poskytnutí podpory ze Státního fondu životního  
prostředí České republiky DČOV Rounek 
  2.11.2023 
- Rozpočtové opatření 05/2023 
  13.11.2023 
- Předžalobní upomínka pro neplacení dluhu  

- Jmenování nových správkyň ve správcovské smlouvě KD Hlávkov 

- Schválení Žádosti na zvýšení příspěvku ZŠ a MŠ Vyskytná n.J. na úhradu nákladů na zvýšení     

rezervovaného příkonu  
V 18:11 nově příchozí zastupitel T.Trněný, nyní počet zastupitelů 12. 



Usnesení číslo 2023/5.5.ZO: Zastupitelé přijímají zprávy z rad obce Vyskytná nad Jihlavou 
dne 27.9., 17.10., 2.11. a 13.11.2023 bez připomínek. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
23/5.6 Zpráva z jednání výborů 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
4.9.2023 se sešel Kontrolní výbor, a to dne 4.10.2023. Byly kontrolovány zápisy 
zastupitelstva a rad obce, v jednom zápisu z rady byly chyby u 2 bodů, chybějící bylo 
doplněno. Dále bylo kontrolováno plnění usnesení, tato byla v pořádku Finanční výbor se 
sešel dne 2.11.2023 za účelem sestavení návrhu rozpočtu na rok 2024. 
Usnesení číslo 2023/5.6.ZO: Zastupitelé berou zprávu na vědomí.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.7 Zpráva z jednání komisí 
Rozprava: Předsedající informovala, že v období od posledního zasedání zastupitelstva dne 
4.9.2023 se sešla stavební komise 11.10.2023 ohledně řešení odvodu povrchových vod u 
pozemku paní Pivničkové a paní Dvořákové. Komise navrhla stavební řešení po vytýčení 
inženýrských sítí v dané lokalitě. Zápis předán místostarostovi. Komise životního prostředí 
sešla dne 26.11.2023 ohledně žádostí o kácení stromů na Rounku a Hlávkově. Předseda 
komise podal informaci ohledně stanoviska komise k uvedeným žádostem. 
Usnesení číslo 2023/5.7.ZO: Zastupitelé berou informaci na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.8 Dodatek č.2 ke Smlouvě o dílo – rekonstrukce a přístavba objektu ZŠ ve 
Vyskytné nad Jihlavou 
Rozprava: Předsedající informovala, že při rekonstrukci ZŠ byly zjištěny další změny proti 
projektu rekonstrukce – elektroinstalace, stropní podhledy, přeložka ÚT, dodatečné 
obklady a další. Výše uvedené změny jsou součástí přílohy k dodatku č.2 ke Smlouvě o dílo. 
Celková výše víceprací činí 766 921,70 Kč bez DPH, 927 975,26 Kč s DPH. Zastupitelé měli 
možnost se seznámil s vícepracemi přímo na místě za přítomnosti stavebního dozoru 
hodinu před zahájením jednání zastupitelstva. 
Usnesení číslo 2023/5.8.ZO: Zastupitelé schvalují Dodatek č.2 ke Smlouvě o dílo 
rekonstrukce a přístavba objektu ZŠ ve Vyskytné nad Jihlavou s novou cenou díla 
766 921,70 Kč bez DPH (927 975,26 Kč s DPH). 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 



Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.9. Schválení Smlouvy o poskytnutí podpory ze SFŽP ČR DČOV Rounek 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o zaslané Smlouvě č.1191200029 o 
poskytnutí podpory z SFŽP ČR na poskytnutí dotace na DČOV Rounek ve výši 5 040 000 Kč, 
což představuje 68,98% základu. 
Usnesení číslo 2023/5.9.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu č.1191200029 o poskytnutí 
podpory ze SFŽP ČR DČOV Rounek ve výši 5 040 000 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 
Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.10 Kupní smlouva na pozemky p.č.123/57 a p.č. 123/58 k.ú. Vyskytná nad 
Jihlavou 
Rozprava: předsedající informovala, že obec se dohodla s p.Jaroslavem Jarošem z Vyskytné 
nad Jihlavou, který je majitelem pozemků 123/57 a 123/58, na zaměření části pozemků 
zasahujících do obecní komunikace a pozemků s vedením inženýrských sítí. Díky 
geometrickému zaměření vznikly dva nové pozemky 123/61 o výměře 326 m2 a 123/60 
s výměrou 127 m2 a tyto jsou součástí koupě. Kupní cena činí 564,72 Kč/m2, tedy celkem 
255 818,16 Kč (cena shodná s kupní cenou pozemku, za kterou je který p.Jaroš zakoupil) 
Usnesení číslo 2023/5.10.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Kupní smlouvu na pozemky 
p.č.123/60 a p.č. 123/61 k.ú. Vyskytná nad Jihlavou od p.J.Jaroše za cenu 564,72 Kč/m2, 
tedy celkem 255 818,16 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.11 Kupní smlouva prodeje pozemků p.č.156/5 a p.č. 1587/29 k.ú. Štoky na 
doporučení LD Štoky 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o doporučení LD Šoky na prodej pozemků 
pč.1587/29 o výměře 264m2 a 156/5 o výměře 37m2 pro Městys Štoky. Jedná se o plochy 
v blízkosti nádrže a komunikace, nabízená cena dle znaleckého posudku je 330 Kč.  
Usnesení číslo 2023/5.11.ZO: Zastupitelstvo schvaluje záměr prodeje poměrné části 
pozemků p.č.156/5 a p.č. 1587/29 k.ú. Štoky na doporučení LD Štoky za cenu 330 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.12 Obecně závazná vyhláška Místní poplatek za obecní systém odpadového 
hospodářství 
Rozprava: předsedající představila zastupitelům rozbor výnosů a nákladů za odpadové 
hospodářství, ze kterého vyplývá, že v roce 2023 se zvýšily náklady na TKO separovaný i 



směsný, proti tomu se zvýšily i příjmy za separovaný odpad i příjmy od občanů, v součtu je 
ale odhad výsledku – 76 982,79 Kč, který obec musí doplatit. Zásadní je v této oblasti vliv 
sezónních a celoročních pobytů na rekreačních objektech, kde dochází k značnému naplnění 
kontejnerů v blízkosti těchto objektů. Proto navrhla výši poplatku pro občany beze změny 
ve výši 500 Kč/rok/osobu a za rekreační objekt upravit sazbu na 750 Kč/rok/objekt. 
Usnesení číslo 2023/5.12.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Místní 
poplatek za obecní systém odpadového hospodářství na rok 2024 s cenou 500 
Kč/rok/osobu s trvalým pobytem v obci a za rekreační objekt se sazbou 750 Kč/rok/objekt. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato.  
 
 
23/5.13 Obecně závazná vyhláška Místní poplatek ze psů  
Rozprava: předsedající seznámila zastupitele s dosavadní výši poplatků za psy, za jednoho 
psa je nyní 200 Kč a za každého dalšího 300 Kč. Navrhla ponechání sazeb na stávající úrovni 
i pro rok 2024 v rámci nařízení schválit vyhlášku v novém formátu. 
Usnesení číslo 2023/5.13.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Obecně závaznou vyhlášku Místní 
poplatek ze psů na rok 2024 s výší 200 Kč/psa a za každého dalšího 300 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.14 Schválení zápisů do Kroniky Jiřín 2020-2022 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o zaslaných informacích pro zápisy do 
kroniky Jiřína za období 2020-2022. Schwammenhöfer uvedl, že informace předložené ke 
schválení nejsou vypovídající o životě v místní části, ale jen stručný výčet statistických dat 
z obce nebo celého státu. Chybí mu zde informace o činnostech, kulturních akcích, změnách 
budov, činnosti spolků, změny obyvatel místní části aj. Zastupitel Hrůza se připojil k tomuto 
stanovisku. V diskuzi zastupitelé řešili připomínky k obsahu a shodli se na potřebě úpravy 
zápisu tak, aby více vystihovala dění místní části. 
Usnesení číslo 2023/5.14.ZO: Zastupitelstvo schvaluje zápisy do Kroniky Jiřín 2020-2022 
Pro usnesení hlasovali: nikdo 

Proti hlasovali: Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, 
Jaromír Vacek, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Tomáš Trněný  
Zdrželi se: Jiří Šmergl, Jiří Čermák 

Usnesení nebylo přijato. 
 
 
23/5.15 Nařízení inventur 2023 
Rozprava: předsedající informovala zastupitele o potřebě každoročního provedení inventur 
majetku obce. Za tímto účelem vydala příkaz k provedení inventarizace k datu 31.12.2023. 
Usnesení číslo 2023/5.15.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Nařízení inventur 2023.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 



Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.16 Schválení plánu inventur 2023 
Rozprava: na základě výše uvedeného bodu o nařízení inventur předkládá předsedající 
časový harmonogram inventur a návrh jmenování inventarizační komise ve složení: Jaromír 
Vacek. Aleš Schwammenhöfer, Jiří Čermák, Miroslav Marek, Michal Miksa a Alena Suchá. 
Usnesení číslo 2023/5.16.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Plán inventur 2023 s předloženým 
časovým harmonogramem a schvaluje složení inventarizační komise: Jaromír Vacek. Aleš 
Schwammenhöfer, Jiří Čermák, Miroslav Marek, Michal Miksa a Alena Suchá. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný  
Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.17 Schválení Rozpočtu obce Vyskytná nad Jihlavou na rok 2024 
Rozprava: předseda FV informoval, že Finanční výbor předložil vyrovnaný návrh rozpočtu, 
který počítá v roce 2024 s výší příjmu 43 291 768 Kč a výší výdajů 55 292 990 Kč. Rozdíl 
bude vyrovnán změnou stavu na účtech ve výši 12 001 222 Kč Rozpočet znovu počítá 
s postupným vrácením peněz do rezervy obce na kanalizaci, které byly v roce 2023 využity 
na projekty, na které obec čerpala dotace. 
Usnesení číslo 2023/5.17.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Rozpočet Obce Vyskytná nad 
Jihlavou na rok 2024 v předloženém znění bez výhrad. Závazným ukazatelem Rozpočtu je 
paragraf. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.18 Přípojky vody podle žádostí do 30.6.2023 
Rozprava: předsedající informovala, že byla zahájena stavba úpravny vody na Hlávkově a 
v souvislosti s tímto krokem připomněla dřívější usnesení zastupitelstva, že ke konci roku 
2023 bude vydáno rozhodnutí o ukončení nebo prodloužení platnosti stavební uzávěry na 
nové přípojky vody. Dle konzultace celé problematiky s odborníkem na vodovody a 
kanalizace p.Horáčkem by bylo možné řešení, umožnit připojení pro všechny žadatele, kteří 
podali žádost do 30.6.2023 a novým žadatelům vydávat souhlas podmíněný zkapacitněním 
vodovodu. 
Usnesení číslo 2023/5.18.ZO: Zastupitelstvo schvaluje realizaci nových přípojek pitné vody 
pro žádosti podané do 30.6.2023 s termínem realizace od jara 2024.  
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: Pavel Pavlík, Václav Vacek 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 



23/5.19 Smlouva o bezúplatném převodu nádob na tříděný odpad MAS Třešť 
Rozprava: předsedající informovala, že z 6.6.2018 byl Obci Vyskytná nad Jihlavou zapůjčeny 
nádoby na tříděný odpad v pořizovací hodnotě 213 413,75 Kč. Nyní, po uplynutí platnosti 
Smlouvy o této výpůjčce se převádí nádoby bezplatně do majetku obce se zůstatkovou 
cenou 123 873,75 Kč. Na základě tohoto administrativního kroku je předkládána Smlouva o 
bezúplatném převodu majetku. 
Usnesení číslo 2023/5.19.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o bezúplatném převodu 
nádob na tříděný odpad MAS Třešť na Obec Vyskytná nad Jihlavou. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
23/5.20 Účast obce Vyskytná nad Jihlavou v elektronické aukci na poz. 28/6, 28/7 a 
st.pozemek 35 k.ú. Rounek 
Rozprava: předsedající informovala, že ÚZSVM pořádá el.aukci 2 pozemků p.č. 28/6 a 28/7 
a dále 1 st.parcely 35 v k.ú. Rounek. Výměra těchto pozemků činí 761 m2 a vyvolávací cena 
je 867 100 Kč. Na základě mailem zaslané informace všem zastupitelům s požadavkem, zda 
uvedené pozemky zakoupit či nikoliv se zastupitelé vyjádřili, že nemají zájem se aukce 
účastnit. 
Usnesení číslo 2023/5.20.ZO: Zastupitelstvo schvaluje účast obce Vyskytná nad Jihlavou 
v elektronické aukci na poz. 28/6, 28/7 a st.pozemek 35 k.ú. Rounek a určuji jako dražitele   
Pro usnesení hlasovali: nikdo 

Proti hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír Vacek, Aleš 
Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení nebylo přijato. 
 
 
23/5.21 Informace Obecního úřadu Vyskytná nad Jihlavou 
Předsedající seznámila zastupitele s aktuálním dění v obci: 
Podzim se ukázal jako lepší v našem zásobování pitnou vodou, díky srážkám se zvedla 
dodávka vody z našich kopaných studní. Měření ukázalo obvyklý a dobrý stav cca 2.0 lt./sec.   
Za poslední čtvrtletí jsme museli řešit dvě větší poruchy. Jedna byla na vedení v domovní 
šachtě v Jiříně a druhá na hlavním svodném potrubí v lesích za obcí Bílý Kámen. Obě 
poruchy nás hodně zaměstnaly. Zejména oprava té druhé větší v lesích nás stála velké úsilí.  
Dnes, po více než třiceti letech provozu, je terén nad hlavním potrubí zcela porostlý lesem. 
A tak nás napřed čekalo odkácení několika stromů, odstranění pařezů, úprava terénu a 
postavení mostu přes Bělokamenský potok. To z toho důvodu, abychom se k místu poruchy 
vůbec dostali bagrem a nákladním autem. Prasklina na 160 mm průměru potrubí 
dosahovala délky cca 30 cm. Únik vody naštěstí nebyl úplně velký. Prasklina se vytvořila 
jako podélný šev.  Chyba se ukázala hned po otevření výkopu. Tehdejší stavitelé 
v konkrétním místě použili na podložení potrubí velký kámen. Výkop nepískovali, ale 
zasypali ho tím, co měli při ruce -kámen a hlínu.  Voda se musela zastavit ve sběrných 
studních a na úpravně. I tak se ale dařilo nepřerušit zásobování obyvatelům a ti vodu 
dostávali nepřetržitě.  
 
V oblasti lesního hospodaření jsme v podzimním období mimo zbytků sečení v oplocenkách 
prováděli nátěry stromků proti okusům zvěře. Po návratu našeho dlouholetého 



spolupracovníka p. Hořínka jsme mohli přistoupit k potřebným prořezávkám 
v oplocenkách. Některé oplocenky u vzrostlých stromů se zase začalyodstraňovat.  
 
Nadále pokračuje výstavba na úpravně vody Hlávkov. Liniové stavby jsou hotové /potrubí 
sdělovací optiky, vody a elektrické kabely/. Na příslušných místech jsou i osazeny pilíře el. 
rozvodů. Bohužel firma, která staví samotnou úpravnu a vodojem, zahájila vlastní práce na 
objektu až v měsíci říjnu 2023. Trápil jí nedostatek pracovníků. I přesto jsme dnes ve stavu, 
kdy je založená spodní stavba, vybetonováno, vyarmováno a vyvázány samotné vodojemy. 
Zde se bude pokračovat co nám počasí dovolí.  Abychom na vrtech mohli stavět tři čerpací 
objekty, bylo nutné je především vyčistit. Na vrtu HV1 čištění proběhlo velmi dobře, na vrtu 
H1 A rovněž. U vrtu H1 se nám situace zkomplikovala, neboť vrtaři se zasekli s výstrojí 
zhruba na 80 m a níže to nešlo.  Ve 38 metrech jsou 210 mm ocelové pažnice uskočeny na 
průměr 168 mm. Tento vrt je hluboký 100 m. Nezbývalo než povolat hydrogeologa 
s kamerou a celý vrt jsme dne 13. listopadu prohlédli.  Proti předešlým informacím, že je ve 
vrtu utopené čerpadlo, nebyla toto pravda.  Kamera se dostala na hloubku 93,5 m a dále 
zbytek byl již kal.  Do konce listopadu bude jinou technologií i tento vrt vyčištěn.  
Na prvních dvou již probíhá výstavba čerpacích objektů tak, aby práce na všech třech byly 
dokončeny do 20. prosince 2023. Poté bude následovat technologická přestávka podle 
počasí. Na naší druhé stavbě, a tou je přístavba a rekonstrukce ZŠ, se maximálně finišuje. 
Samotná výstavba skončila již v polovině října a začaly odborné práce – izolace, elektro, 
malířské práce, montáž technologie. Ukončení všech prací by mělo být do 30.11.2023. 
Nyní máme do úplného dokončení 6 kalendářních dní. Pak bude ještě následovat kompletní 
administrativa, kolaudace a zahájení provozu 3. ledna 2024.  
 
Další z našich staveb, a to DČOV na Rounku, pokračovala velmi úspěšně, a tak jsme na konci 
září konstatovali, že máme nainstalováno 43 ks čističek. Zbývá ale 5 ks, které se zprovozní 
až v březnu 2024. Zkolaudovat chceme do konce měsíce června 2024.  
Obec provedla v průběhu měsíce října kompletní rekonstrukci krizových rozhlasů ze 
systému analog na digitální. Očekáváme výrazné zlepšení hlášení, jeho hlasitost a 
srozumitelnost. K tomu do všech obcí každou první středu v měsíci přichází ve 12.00 hodin 
140 sec. hlášení zkouška sirén. Rozhlas slouží Obci ke hlášení v krizových situacích a v řadě 
potřebných hlášení provozu obcí.  
A nyní ještě jedna stavba, která všechny určitě potěší. Původně jsme ji naplánovali až na 
březen 2024, ale uvolnila se pracovní kapacita zhotovitelské firmě, a tak jsme tento týden 
spustili kompletní rekonstrukci, výměnu všech těles VO za nová tělesa LED provedení, a to 
ve všech obcích. Slibujeme si od toho snížení spotřeby elektřiny, lepší svítivost a méně 
oprav poruch a tím i snížení nákladů.  
 
Usnesení číslo 2023/5.21.ZO: Zastupitelstvo bere informace Obecního úřadu Vyskytná nad 
Jihlavou na vědomí. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 
 
 
 
 
 



23/5.22 Smlouva o finančním příspěvku s Obcí Bílý Kámen 
Rozprava: předsedající seznámila zastupitele s obsahem Smlouvy o příspěvku Obce Bílý 

Kámen na spolufinancování zapojení vrtů H1, H1A a HV do vodovodní sítě a výstavbu 

úpravny vody. Výše příspěvku je 4 000 000 Kč. Příspěvek byl odsouhlasen zastupitelstvem 

Obce B.Kámen v září, nyní je řešena pouze smlouva. 

Usnesení číslo 2023/5.22.ZO: Zastupitelstvo schvaluje Smlouvu o příspěvku od Obce Bílý 
Kámen na zapojení vrtů a výstavbu úpravny pitné vody vody ve výši 4 000 000 Kč. 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný 

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

 
 

23/5.23 Schválení ceny vodného a stočného pro rok 2024 

Rozprava: předsedající seznámila zastupitele s kalkulací nákladů od vodohospodáře 

p.Mičkeho. Náklady u pitné vody jsou ve výši 54,12 Kč/m3 a stočné ve výši 15 Kč/m3. Pro 

rok 2023 byly usnesením zastupitelstva 2022/6.22.ZO schváleny ceny vodného 45 Kč/m3 

bez DPH (navýšení + 10 Kč/m3), stočného ve výši 15 Kč/m3 bez DPH (cena stejná, beze 

změny) a pitné vody pro B.Kámen ve výši 24,68 Kč/m3 bez DPH. Vodohospodář navrhuje 

navýšení vodného mezi 45-54 Kč/m3 a ponechání stočného beze změny. Cena vody pro 

B.Kámen dle skutečných nákladů navrhujie mezi 24,68 – 30 Kč/m3. Schwammenhöfer 

navrhl cenu vodného na úrovni nákladů 54 Kč/m3 a ponechání stočného na stávající výši. 

Usnesení číslo 2023/5.23.ZO: Zastupitelstvo schvaluje nové ceny vodného a stočného od 

1.1.2024: vodné ve výši 54 Kč/m3 bez DPH, stočné ve výši 15 Kč/m3 bez DPH  a předávaná 

voda pro B.Kámen ve výši 30 Kč/m3 bez DPH 
Pro usnesení hlasovali: Jiří Čermák, Milena Chudobová, Miroslav Marek, Miroslava Palánová, Hana Provázková, Jiří Šmergl, Jaromír 
Vacek, Aleš Schwammenhöfer, Pavel Pavlík, Václav Vacek, Kamil Hrůza, Tomáš Trněný               

Proti hlasovali: nikdo 

Zdrželi se: nikdo 

Usnesení bylo přijato. 

 
 
23/5.24 Diskuze zastupitelů 
A.Schwammenhöfer informoval o nefunkčnosti rozhlasu u č.p. 9 v Jiříně a požádal o opravu.  
M.Palánová měla připomínku k melodii rozhlasového hlášení. Zastupitelé diskutovali o 
hudebním žánru melodie, starostka následně vyzvala zastupitele k návrhu melodií, aby bylo 
možné učinit výběr. 
V.Vacek upozornil na vyčištění okapů na místním hostinci ve VnJ. 
M.Chudobová vznesla dotaz na nového nájemce hostince. Starostka odpověděla, že zatím 
nebyl vyhlášen záměr pronájmu, čeká se na odstěhování školní kuchyně a jídelny ke konci 
letošního roku a na výsledek schůze místních hasičů, protože někteří z nich mají zájem o 
otevření hostince. 
K.Hrůza vznesl dotaz na použití nové radlice na odklízení sněhu. Místostarosta odpověděl, 
že je u obecních zaměstnanců obava při průjezdu v úzkých místech se zaparkovanými auty.  
Zastupitelé v debatě přispěli svými návrhy k řešení. 
 
 



 
23/5.25 Diskuze hostů 
Ředitel ZŠ a MŠ Mgr.Baueršíma seznámil zastupitele se závěrečnou zprávou ZŠ a MŠ za rok 
2023. Ve škole je aktuálně 101 dětí v ZŠ a 36 v MŠ, tedy maximální kapacita. Celkem ve 
škole pracuje 21 zaměstnanců. Stěžejní záležitostí je letošní rozsáhlá rekonstrukce školní 
jídelny a chodby v přízemí budovy a poděkoval za její provedení. Informoval o závěrech 
české školní inspekce, která dopadla velmi dobře a škola dostala skvělé hodnocení. Škola 
byla inspekcí vybrána mezi 10 nejlepších škol v kraji Vysočina. Na závěr poděkoval 
zastupitelům za podporu, kterou dávají škole. 
Pan Caha se vyjádřil k plánované kanalizaci ve VnJ, kdy zdokumentoval historii zbudování 
přečerpávací stanice na svém pozemku a vyslovil zájem o připojení na novou kanalizaci 
gravitační cestou. Požádal o vyjasnění problematiky této přečerpávací stanice, zejména 
náklady na provoz v dalších letech, budoucnost fungování, a hlavně řešení havárie, která již 
jednou proběhla. V následné diskuzi bylo p.Cahovi sděleno, že Obec nepočítá 
s dlouhodobým fungováním této přečerpávací stanice, protože má zcela nové řešení 
odkanalizování této oblasti, a to gravitační cestou, a proto v okamžiku budování centrální 
kanalizace ve VnJ buď p.Caha využije možnosti gravitačního připojení nebo přečerpávací 
stanici bude provozovat sám ve vlastní režii. A to nejen z pohledu provozních nákladů, ale i 
údržby, oprav, havárie či obnovy. Místostarosta vyzval p.Cahu, aby do konce týdne sdělil 
obci zájem o napojení na kanalizaci, aby bylo možné přípojku zprojektovat.  
 
23/5.26 Závěr 

Zastupitelstvo bylo ukončeno 27.11.2023 v 21,00 hod. 
 
Zapsal dne 27.11.2023 Schwammenhöfer 
 
Ověřovatelé: Jiří Šmergl a Pavel Pavlík. 


